
Spørsmål fra AP

Ønske om tllak inn i Arena:

Inveslering: bygging av nyt sykehjem. Del prosjeklel som lå inne i arene i for og fordell over 2021-
2022.


